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PROTOKÓŁ Nr LXXIII/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 26 października 2023 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Nakielskiego Ośrodka Kultury 

w Nakle nad Notecią w godz. 9.00 do 11.24 

 

 

Obradom przewodniczył:  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz  

   

 

 Otwarcia obrad LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów wydziałów 

i jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących samorządów mieszkańców, radiosłuchaczy 

oraz wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są 

rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  

W chwili otwarcia sesji obecnych było 18 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. Radna nieobecna Monika Młynarczyk. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu.     

 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle 

nad Notecią Paweł Wiśniewski zapytał, czy ktoś ma uwagi do porządku obrad. Nikt z radnych nie wniósł 

żadnych uwag.  

W związku z powyższym poddano pod głosowanie porządek obrad LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle 

nad Notecią.  

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 18 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

Porządek obrad LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołów z LXXI i LXXII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej w 

Nakle nad Notecią  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023  

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią na 

lata 2023 – 2040  

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
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d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  

e) przekazania wniosku według właściwości  

f) przyjęcia „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Nakło nad Notecią” 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

przekazania Miastu Bydgoszcz zadania własnego gminy Nakło nad Notecią z zakresu utrzymania czystości i 

porządku w gminie, polegającego na zagospodarowaniu bioodpadów   

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Występ, gmina Nakło nad Notecią  

i) zmiany uchwały nr LX/1199/2022 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 22 grudnia 2022 r. w sprawie 

zasad sprzedaży komunalnych lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Nakło, warunków 

udzielania bonifikat 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią  

k) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Paterku, gmina Nakło nad 

Notecią  

l) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Nakle nad Notecią 

m) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym  

n)  wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w 

trybie bezprzetargowym  

5. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w 2023 roku 

6. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie międzysesyjnym 

interpelacjach i zapytaniach  

7. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

8. Zakończenie obrad 

 

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokoły z LXXI oraz 

LXXII sesji zostały sporządzone, przesłane radnym w wersji elektronicznej oraz  wyłożone w Biurze Rady 

Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z LXXI sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu z LXXI sesji głosowało 18 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z LXXII Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu z LXXII sesji głosowało 18 radnych. Głosów  „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3  

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał przedstawił Zastępca  

Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Piotr Kalamon. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania radni zadali następujące pytania:  
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Radna Katarzyna Borzych – Kubacka w nawiązaniu do Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia „Europa 

Kujaw i Pomorza” z dnia 24 października br. zwróciła się do Sekretarza z prośbą o przybliżenie działalności  

stowarzyszenia, podania co do tej pory zostało zrealizowane oraz o planach na przyszłość. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Krzysztof Kopiszka. Poinformował, że Walne Zgromadzenie dotyczyło zmian 

w Statucie, przedłużenia kadencji Zarządu Stowarzyszenia, ustalenia wysokości składki członkowskiej 

i sposobu jej naliczania. Samo członkostwo w Stowarzyszeniu umożliwia udział w różnych przedsięwzięciach 

organizowanych przez Parlament Europejski, a także w wizytach studyjnych oraz stażach.  

 

Radny Jan Grabarski przedstawił kilka informacji na temat działalności lekkoatletycznej w Nakle nad Notecią 

oraz powstania klubu sportowego Luks Start Nakło. Następnie przedstawił sylwetki najbardziej znanych 

młodzieżowych oszczepników oraz młociarki z Nakła nad Notecią. W dalszej części powiedział  o działaniach 

podjętych przez Burmistrza Sławomira Napierałę odnoście modernizacji i przebudowy stadionu 

lekkoatletycznego im. Klemensa Biniakowskiego. Następnie z uwagi na liczne pytania mieszkańców osiedla 

znajdującego się przy stadionie miejskim poprosił o wyjaśnienie dlaczego przed otwarciem stadionu lub  

w godzinach popołudniowych i późnowieczornych są zapalone światła.  

Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Krzysztof Błoński. Poinformował, iż jesteśmy już po 

odbiorze robót na stadionie. Obecnie trwa regulacja oświetlenia. Inne ustawienie jest wymagane przy 

przeprowadzaniu zawodów lekkoatletycznych a inne przy meczu piłkarskim.   

 

Radny Szymon Karolczak zadał pytanie odnośnie zasad funkcjonowania i korzystania ze stadionu, kiedy zostaną 

ustalone i opublikowane dla mieszkańców. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Błoński odpowiedział, że obsługą stadionu zajmuje się spółka Nakielski Sport 

a harmonogram i regulamin funkcjonowania obiektu będzie przygotowany i udostępniony mieszkańcom do 

wiosny. 

 

Radny Jan Grabarski (ad vocem) dopowiedział, że na obecną chwilę do użytku jest dostępna bieżnia w 

godzinach otwarcia stadionu od 8 do 22. W celu udostępnienia należy się zgłosić do spółki Nakielski Sport. 

Płyta boiska będzie dostępna do użytku dopiero na wiosnę. 

 

W sesji bierze udział 20 radnych. 

 

Ad. 4 a 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1373/2023 i stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 b 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią na lata 2023 – 2040. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1374/2023 i stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 c  

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1375/2023 i stanowi załącznik nr 11 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 d  

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1376/2023 i stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 e 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku 

według właściwości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1377/2023 i stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 f 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego 

Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Nakło nad Notecią” wraz z autopoprawką. Autopoprawka stanowi 

załącznik nr  16 do niniejszego protokołu. 

Radny Szymon Karolczak poprosił o przedstawienie zmian klimatu dla miasta Nakło nad Notecią. 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Referatu Paweł Malagowski. Poinformował, że dokument zakłada 4 obszary, 

które zostały zdiagnozowane i poddane analizie. W oparciu o obszary zostały zaproponowane grupy działań. 

Typowych zmian klimatycznych dla naszej gminy nie ma są tylko przedstawione działania, które mają zaniechać 

przyszłościowym zmianom klimatu. 

Przewodniczący Paweł Wiśniewski dopowiedział, że jest to plan adaptacji czyli przystosowania się do 

zmieniającego się klimatu. Miasta i gminy podejmują plan adaptacji aby mieć taki materiał do ewentualnego 

pozyskania środków na ten cel. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1378/2023 i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 g  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego przekazania Miastu Bydgoszcz 

zadania własnego gminy Nakło nad Notecią z zakresu utrzymania czystości i porządku w gminie, polegającego 

na zagospodarowaniu bioodpadów. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1379/2023 i stanowi załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 h 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Występ, gmina Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1380/2023 i stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 i 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt w sprawie zmiany uchwały nr 

LX/1199/2022 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 22 grudnia 2022 r. w sprawie zasad sprzedaży 

komunalnych lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Nakło, warunków udzielania bonifikat. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1381/2023 i stanowi załącznik nr 24 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1382/2023 i stanowi załącznik nr 26 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 k 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Paterku, gmina Nakło nad Notecią. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1383/2023 i stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 l 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej położonej w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1384/2023 i stanowi załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 m 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1385/2023 i stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 n 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXXIII/1386/2023 i stanowi załącznik nr 34 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, iż „Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w 

2023 roku” została przygotowana przez Dyrektora Wydziału Inwestycji Pana Lecha Barcza i szczegółowo 

omówiona na wszystkich komisjach przez Inspektora Wydziału Inwestycji Panią Monikę Cyganek. Podczas sesji 

nikt z radnych nie miał pytań. Następnie Przewodniczący podziękował za przygotowanie analizy i jej 

przedstawienie.  

Informacja stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż do Biura Rady w 

okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej omówił sprawy bieżące rady. Poinformował, iż Radni Rady Miejskiej 

w okresie między sesyjnym uczestniczyli m.in.: 

Informuję, iż Radni Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią w okresie międzysesyjnym  uczestniczyli m. in.: 

1) 30 września – w otwarciu po modernizacji Stadionu Miejskiego im. Klemensa Biniakowskiego  

2) 4 października – w XV Forum Samorządowym Województwa Kujawsko –Pomorskiego oraz zebraniu 

sprawozdawczo-wyborczym Rejonowego Związku Rencistów i Inwalidów 

3) 9 października – w spotkaniu nt. inwestycji w ramach Programu Inwestycji  Strategicznych z ministrem 

Schreiberem oraz wojewodą Mikołajem Bogdanowiczem 

4) 12 października –  w obchodach 84 rocznicy Zbrodni Pomorskiej  w Paterku  

5) 13 października – w uroczystościach Dnia Edukacji Narodowej w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Potulicach  

6) 16 października – w obchodach 20-lecia Nadania Imienia Jana Pawła II Szkole w Paterku  

7) 19 października – w uroczystości 5 rocznicy powstania Domu Dziennego Pobytu Senior+   

8) 20 października – w gminnych uroczystościach z okazji Dnia Edukacji Narodowej 

9) 21 października - w Turnieju Piłki Siatkowej Nauczycieli im. Łucjana Dombka  

10) bieżących odbiorach robót budowlanych i modernizacyjnych oraz zebraniach sołeckich,  

 

Ad.7 

Radny Kazimierz Wnuk - wnioskował o naprawę kostki brukowej przy studzience kanalizacyjnej na ulicy Lema 

w Nakle nad Notecią  oraz uzupełnienie warstwą kruszywa nieutwardzoną  część ulicy Lema.   

Radny Daniel Kończak - wnioskował o montaż lustra drogowego na skrzyżowaniu ulicy Norwida i ulicy 

Sienkiewicza w Nakle nad Notecią.  Następnie Radny podziękował za remont chodnika przy skrzyżowaniu ulicy 

Karnowskiej z ulicą Słowackiego. 

Radna Anna Karolczak  - podziękowała w imieniu organizatorów obchodów 84 rocznicy Zbrodni Pomorskiej 
w Paterku za pomoc i profesjonalne wsparcie Krystianowi Płatek oraz Romanowi Frąckowiak, a także  
pracownikom Promocji Szymonowi Niemczewskiemu oraz Tomaszowi Rogackiemu.  
 

Radna Ewa Hoppe – Kowalska - wnioskowała o naprawę wjazdu na ul. Wiejską w Występie od strony Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego.    

Radna Halina Mnichowska – w imieniu mieszkańców ul. Rzemieślniczej w Ślesinie podziękowała za jej 

wybudowanie i oddanie do użytku. Podziękowała również Radnym za przychylność oraz wykonawcom 

i urzędnikom. 

Radny Jan Grabarski  poprosił o podanie informacji nt. naboru wniosku o najem lokali w ramach Programu 
Mieszkanie dla Rozwoju. Ile wniosków zostało pobranych a ile złożono. 
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon. Poinformował, że nabór trwa od 23 października. 
Na dzień 25 października złożono 55 wniosków o najem, a ilość pobrań wynosiła 200 wniosków. Nabór będzie 
trwał do 10 stycznia 2024 r. Ogłoszenia o naborze są dostępne w prasie oraz na stronie internetowej urzędu. 
Wnioskodawcy, którzy spełnią kryteria wyboru i otrzymają najwyższą liczbę punktów na liście rankingowej 
zostaną poproszeni do obejrzenia oraz do wyboru lokalu a następnie do podpisania umowy najmu.  
Z- ca Burmistrza dodał, że lokale są w pełni wykończone nie jest to stan deweloperski, a budynki posiadają 
windy.  
 
Radna Ewa Haberska poinformowała, że brała udział w spotkaniu Kujawsko – Pomorskiej Delegatury 
Obywatelskiej Parlamentu Seniorów. Bardzo szeroko był omawiany temat mieszkań chronionych, które mają 
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być alternatywą dla Domów Pomocy Społecznej. Następnie Radna dodała, że miała możliwość zapoznania się 
z funkcjonowaniem tego typu mieszkań podczas wizyty studyjnej w Kamienieniu Pomorskim. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował o uroczystościach i imprezach 
niepodległościowych związanych ze zbliżającym się Świętem Niepodległości, które odbędą się m in. w Nakle 
nad Notecią oraz w Paterku. 
 

 

Ad. 8 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 

Wiśniewski o godzinie 11.24 zakończył obrady LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

      Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz        Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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